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Abstract (en)
[origin: WO9214116A1] To determine the weight of a pig, a measure of length and a measure of width of the pig are established, at least
substantially without touching the pig. Then, the weight is determined as a function of the established measures of length and width. A device for
determining the weight of a pig has a frame (1a, 1b), and at least two mutually displaceable alignment means (2) which are mounted on the frame
and adapted to establish a measure of length and a measure of width of the pig in order to determine the weight of the pig as a function of these
measures.

Abstract (fr)
Afin de déterminer le poids d'un porc, on établit une mesure de sa longueur et de sa largeur en ne le touchant pratiquement pas. On détermine
ensuite son poids en tant que fonction des mesures de longueur et de largeur. Le dispositif servant a déterminer le poids du porc, comporte deux
montants de cadre (1a, 1b) et au moins deux moyens d'alignement a déplacement réciproque (2), montés sur les montants de cadre et congus pour
établir une mesure de la longueur et de la largeur du porc, afin d'en déterminer le poids en fonction desdites mesures.
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